

聖徒交通 Announcements

- 1、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。本週三將在西區會所舉行夏令會聯合禱告聚會，歡迎弟兄姊妹參加。
May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting.
- 2、本週讀經聚會將合併於週五在梁弟兄家舉行，內容為「夏令會信息預查」，歡迎弟兄姊妹邀約親友一同來參加。
(6:45 pm 愛筵, 7:30 pm 聚會)
Friday night Bible study will be held at Brother Timothy Liang's house, dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30 p.m.
- 3、本週六下午將在西區會所有一特別為年輕人舉行的特會，下午五時為福音聚會，七時半為培靈聚會。
Special meetings for young people by Jaeson Ma will be held on this Saturday at San Gabriel church. Gospel meeting will be held at 5:00 p.m., and pursuit meeting starts at 7:30 p.m.
- 4、基督見證使團二〇〇六年夏令會，將於六月三十日（週五）晚間至七月三日（週一）中午在 Redland 大學舉行。這次特會的主題是「新約中最大的啓示」，分別由史伯誠弟兄和吳爾尼 Earnest Waldvogel 弟兄擔任特會信息的講員。請弟兄姊妹預備心並分別時間報名參加這次特會，相信主會大大將祝福傾倒下來。報名單請務必在今天交給陳碧秋姊妹(626-575-1692)
"The Greatest Revelation of the New Testament" is the theme of our Summer Conference from Friday evening, June 30st, to Monday afternoon, July 3th, at Redland University. Our speakers are Brother Newman Sze and Brother Earnest Waldvogel. We cordially invite you to register early and join us in the conference to receive the great blessings from the Lord. Please turn in your registration form to sister Beatrice Chen (626-575-1692).

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

- 10:00a.m. 擘餅聚會
福音班
10:45a.m. 信息聚會
兒童主日學

Sunday Worship

- Breaking of Bread
Gospel Class
Message Meeting
Sunday School

週二禱告聚會

- 7:30p.m. 敬拜及代禱

Tuesday Prayer Meeting

- Worship and Pray

週五讀經聚會

- 7:30p.m. 聚會

Friday Bible Study Meeting

- Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 979-4261
Website: www.east.casgv.org

亞 4:10 誰藐視這日的事為小呢。這七眼乃是耶和華的眼
睛、遍察全地。見所羅巴伯手拿線鉈、就歡喜。
"Who despises the day of small things? Men will rejoice when they see the plumb
line in the hand of Zerubbabel. "(These seven are the eyes of the LORD, which
range throughout the earth.)"

二〇〇六年六月十八日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，冷晶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：冷晶 (#314) 翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲 報告：沈保羅

主題：耶和華的使者(2)- 立約的使者

讀經/綱要：

瑪 3:1 萬軍之耶和華說、我要差遣我的使者、在我前面豫備道路。你們所尋求的主、必忽然進入他的殿。立約的使者、就是你們所仰慕的、快要來到。

瑪 3:2 他來的日子、誰能當得起呢。他顯現的時候、誰能立得住呢。因為他如煉金之人的火、如漂布之人的鹼。

瑪 3:3 他必坐下如煉淨銀子的、必潔淨利未人、熬煉他們像金銀一樣、他們就憑公義獻供物給耶和華。

路 22:19 又拿起餅來祝謝了、就擘開遞給他們、說、這是我的身體、為你們捨的。你們也應當如此行、為的是記念我。

路 22:20 飯後也照樣拿起杯來、說、這杯是用我血所立的新約、是為你們流出來的。

來 7:22 既是起誓立的、耶穌就作了更美之約的中保。

1. 祭司是萬軍之耶和華的使者-傳達並見證神的道
2. 施洗約翰是耶和華的使者-為主預備道路
3. 基督是立約的使者-更美之約的中保

June 18, 2006

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Jing Leng
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Jing Leng Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang Announcer: Paul Shen

Sermon: THE MESSENGER OF THE COVENANT

Scriptures/Outline:

Mal 3:1 "See, I will send my messenger, who will prepare the way before me. Then suddenly the Lord you are seeking will come to his temple; the messenger of the covenant, whom you desire, will come," says the LORD Almighty.

Mal 3:2 But who can endure the day of his coming? Who can stand when he appears? For he will be like a refiner's fire or a launderer's soap.

Mal 3:3 He will sit as a refiner and purifier of silver; he will purify the Levites and refine them like gold and silver. Then the LORD will have men who will bring offerings in righteousness,

Lk 22:19 And he took bread, gave thanks and broke it, and gave it to them, saying, "This is my body given for you; do this in remembrance of me."

Lk 22:20 In the same way, after the supper he took the cup, saying, "This cup is the new covenant in my blood, which is poured out for you.

Heb 7:22 Because of this oath, Jesus has become the guarantee of a better covenant.

1. **Priests are the Messengers to Preach and Testify the Words of God**
2. **John the Baptist is the Messenger to Prepare the Way**
3. **Christ is the Messenger of the Covenant**

God Is Calling You !

Jaeson Ma

Gospel Meeting

June 24, 2006
5:00 PM



Revival Meeting

June 24, 2006
7:30 PM



Worship

Dinner

Message

Location: 8141 Hellman Ave., Rosemead, CA 91770
(at corner of San Gabriel Blvd. and Hellman Ave.)

Hosting: Global Evangelistic Mission with 10 youth groups

www.casgv.org

TL



請來聽洪山本弟兄的見證
Testimony by Sam Ang

日期Date : June 25 (Sunday), 2006

時間Time : 10:45 AM

地點Place : 196 W. Holt Ave. Pomona

www.east.casgv.org

